
Jaarlijks kerstcadeau van de gemeente Herzele: 
een lawine aan belastingen!
De N-VA-fractie trekt al jaren aan de alarmbel over de � nanciële toestand van onze gemeente. Uit het meerjarenplan dat op de 
gemeenteraad van december werd besproken, blijkt nog maar eens dat de gemeente in slechte � nanciële papieren zit met een 
uitzonderlijk hoge schuldgraad. In Herzele bedraagt de schuld per inwoner maar liefst 1.827 euro. Dat is bijna de hel�  meer dan 
het Vlaams gemiddelde van 1.249 euro.

“Hoewel het gemeentebestuur vorig jaar 
nog beloofde om verschillende belastingen te 
herbekijken, werden die gewoon allemaal 
stilletjes verlengd”, zegt fractievoorzitter 
Toon De Bock. “De inwoners van Herzele 
werden dus - naar jaarlijkse traditie - 
opnieuw getrakteerd op een mooi kerst-
cadeau: een lawine aan belastingen!”

Handelaars én burgers slachtoffer
Het valt de N-VA bovendien op dat het 
gemeentebestuur het vooral gemunt heeft 
op de lokale handelaars en ondernemers. 
“In plaats van het ondernemen in Herzele 
aantrekkelijker te maken, creëren ze door 
het heffen van allerlei belastingen een 
klimaat dat ondernemen allesbehalve aan-
moedigt”, weet gemeenteraadslid Timothy 
Desmet. “Langs de ene kant beweert men 
onze handelaars te willen ondersteunen in 
deze coronatijden, anderzijds moeten ze 
allerlei pestbelastingen blijven betalen.

Belachelijk hoge toeslagen
“Maar ook onze burgers moeten jammer 
genoeg meebetalen om de financiële put 
van de gemeente te helpen vullen”, gaat 
Patricia Van Ruyskensvelde verder. “Vaak 
voor diensten die eigenlijk tot de kerntaak 
van een gemeente behoren. Zo bestaat er 
een gemeentelijke toeslag op het afleveren 
van trouwboekjes, paspoorten, identiteits-
kaarten en rijbewijzen. Zelfs voor een 
nieuwe pincode voor je e-ID betaal je - in 

deze digitale tijden - in Herzele nog steeds 
5 euro extra.” Helaas is dat alles slechts een 
greep uit de ellenlange lijst van belastingen. 
Onze N-VA-fractie roept de meerdeheid op 
om de financiële toestand van de gemeente 
eindelijk opnieuw onder controle te krijgen, 
de schuldgraad terug te dringen en grote 
kuis te houden in de resem pestbelastingen 
in Herzele.

Beste Herzelenaar 

Samen met het bestuur en de mandatarissen van N-VA Herzele wens ik u van harte een gelukkig en gezond 
2022! Wij beloven dat de N-VA zich ook in 2022 vol toewijding blijft inzetten voor een welvarend, veilig en 
bruisend Herzele. Met onze enthousiaste gemeenteraadsleden Toon De Bock, Timothy Desmet en Patricia Van 
Ruyskensvelde houden we als grootste Herzeelse oppositiepartij kritisch maar constructief de vinger aan de pols 
om erover te waken dat Herzele goed bestuurd wordt. Daarnaast zit ook onze ledenwerking niet stil. Zo blikken 
we zeer tevreden terug op de talrijke opkomst voor ons eetfestijn met Vlaams minister Zuhal Demir in oktober. 
Ik wens u veel leesplezier!

Michiel Pletinckx, voorzitter

Voor een nieuwe pincode voor 
je e-ID betaal je - zelfs in deze 
digitale tijden - in Herzele nog 
steeds 5 euro extra.”
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Dankzij de N-VA wordt 
zwerfvuil en sluikstorten 
eindelijk aangepakt
Zwerfvuil en sluikstorten is en blij�  een groot probleem in 
Herzele. De aanpak ervan kost de gemeente handenvol geld. 
Geld dat uiteraard veel nuttiger besteed kan worden. Daar-
naast is er uiteraard ook een grote impact op het milieu, zoals 
plasticsoep in beken en vijvers, dieren die verstrikt geraken 
in zwerfvuil of zwerfvuil dat via het veevoeder in magen van 
koeien terechtkomt.

“We krijgen heel wat klachten over die problematiek”, zegt Toon 
De Bock, fractievoorzitter van de N-VA in Herzele. “Vooral het 
feit dat er op een aantal plaatsten frequent en herhaaldelijk afval 
gestort wordt en dat daar door de gemeente weinig aan gedaan 
wordt, frustreert heel wat inwoners. Daarnaast zorgt het voor 
ergernis bij mensen die het wél goed doen en draagt het ook bij 
aan het onveiligheidsgevoel.”

Week van de Handhaving
Begin oktober lanceerde Vlaanderen al voor het vijfde jaar op rij 
de ‘Week van de Handhaving’. Tijdens die week wordt er extra 
aandacht gevraagd voor de aanpak van sluikstort en zwerfvuil 
door onder andere overtreders aan te spreken, te beboeten en 
positieve acties van burgers te waarderen. In maar liefst 194 
Vlaamse gemeenten werd gedurende zeven dagen doorgedreven 
gehandhaafd tegen de zwerfvuil- en sluikstortproblematiek. 
Mét resultaat: in vergelijking met vorig jaar verdubbelde het 
aantal vaststellingen. In meer dan 6.000 gevallen werd een 
GAS-boete opgelegd of een PV-opgemaakt en aan het parket 
bezorgd. “Herzele nam helaas niet deel aan de Week van de 

Handhaving. Blijkbaar is de aanpak van zwerfvuil en sluikstorten 
nog steeds geen prioriteit in onze gemeente”, zucht Patricia Van 
Ruyskensvelde.

Actieplan goedgekeurd
“Daarnaast heeft Herzele ook nog steeds geen actieplan voor 
de aanpak van zwerfvuil en sluikstorten, terwijl men dat in de 
ons omliggende gemeenten wel heeft”, gaat Toon verder. “Op 
onze vraag gaat het gemeentebestuur daar nu eindelijk wel werk 
van maken. Ons voorstel werd goedgekeurd door de voltallige 
gemeenteraad. We willen een brede aanpak van het probleem: 
men moet inzetten op sensibilisering, gedragsverandering en 
participatie. Ook een strengere aanpak is noodzakelijk, want 
handhaving blijft het sluitstuk van een effectief zwerfvuilbeleid”, 
besluit Timothy Desmet.

Tiende Groot Eetfestijn was schot in de roos!
Op zaterdag 9 oktober vierden we de tiende editie van ons 
Groot Eetfestijn in aanwezigheid van Vlaams minister 
Zuhal Demir. We willen alle gasten en helpers nogmaals 
bedanken. Het deed deugd om al onze leden, sympa-
thisanten en vrienden nog eens terug te zien!

Naar aanleiding van het 20-jarige bestaan van de N-VA 
werd ook de pionier van onze afdeling in de bloemetjes 
gezet. Livia Hendrickx stond mee aan de doopvont van 
onze afdeling. Vandaag staat ze nog steeds paraat om 
iedereen bij te staan met raad en daad!

Van links naar rechts: Michiel 
Pletinckx, Toon De Bock, Timothy 
Desmet, Zuhal Demir en Patricia 
Van Ruyskensvelde. 
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Ernstige bedenkingen bij bouw van appartementencomplex 
in Steenhuize
Het schepencollege van Herzele verleende in 2017 een bouwvergunning voor de bouw van assistentiewoningen in de Tolstraat in 
Steenhuize-Wijnhuize. Daar werd de uitdrukkelijke voorwaarde aan gekoppeld dat het moest gaan om erkende assistentiewoningen.

In augustus keurde het schepencollege van Open Vld en CD&V 
de wijzigingen goed aan de eerder verleende vergunning. De 
verplichting dat het moet gaan over de bouw van erkende assis-
tentiewoningen werd overboord gegooid. Concreet kom het erop 
neer dat er in de Tolstraat in Steenhuize nu een complex zal 
worden neergezet met 32 appartementen. En dat is volgens de 
N-VA van Herzele de spelregels veranderen tijdens het spel …

Landelijke karakter behouden en beschermen
“Wij hebben ernstige bedenkingen bij de bouw van een complex 
met zo’n grote omvang in een landelijk dorp zoals Steenhuize” 
zegt fractievoorzitter Toon De Bock verontwaardigd. “En helaas 
is dat niet het enige. Nieuwe projecten schieten als paddenstoelen 
uit de grond. Niet alleen in Steenhuize, maar ook in andere deel-
gemeenten.” N-VA Herzele verzet zich hier fel tegen. “Wij willen 
het groene, landelijke en rustige karakter van onze gemeente 
behouden en beschermen. We begrijpen niet dat de meerderheid 
positief advies geeft voor de bouw van een appartementen-
complex, op wandelafstand van het kasteel en het dorp met 
beschermd dorpsgezicht”, vervolgt Patricia Van Ruyskensvelde.

Meer inwoners nodig om de schuldenput te vullen 
Herzele zit diep in de schulden. Zoals eerder gezegd, trokken 
onze gemeenteraadsleden al meermaals aan de alarmbel. “Het 
antwoord van de voormalige schepen was steeds verbijsterend. 
In plaats van naar oplossingen te zoeken over hoe we de schuld-
graad van de gemeente kunnen laten dalen, vond hij dat er meer 

inwoners moeten komen wonen in Herzele. Want meer inwoners, 
dat betekent meer inkomsten. Een eigenaardige redenering”, 
vindt gemeenteraadslid Timothy Desmet. “We beginnen nu het 
resultaat te zien van dit falende beleid: er wordt overal gebouwd, 
het landelijke karakter van onze gemeente gaat beetje bij beetje 
verloren en de schuldgraad van de gemeente blijft torenhoog”, 
besluiten de gemeenteraadsleden van N-VA Herzele.

Bedankt voor jouw jarenlange 
inzet voor N-VA Herzele, Livia!

www.n-va.be/herzele
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Vlaanderen doet
wél wat nodig is

De federale puinhopen 
van paars-groen
Het rapport na één jaar paars-groen is bedroevend. 
De regering-De Croo – met een Vlaamse minderheid en 
een premier uit de zevende partij – begon met grote 
woorden en nog grotere beloften: een nieuwe politiek, 
stevige fiscale hervormingen, een verstandig begrotingsbeleid.
Een schril contrast met wat ze tot nu toe realiseerde.

Het paars-groene beleid motiveert mensen niet om te werken.
Integendeel: het ontmoedigt hen om aan de slag te gaan.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

En dat terwijl paars-groen de kerncentrales wil sluiten.
De hardwerkende Vlaming, die niet kan genieten van het
sociaal tarief of de extra tegemoetkoming, betaalt de rekening.

Het aantal asielaanvragen zit op het hoogste niveau 
sinds de asielcrisis van 2015. Paars-groen laat betijen 
terwijl de asielcentra vollopen.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een dreigende asielcrisis.

Met een werkzaamheidsgraad van meer dan 
75 procent scoort Vlaanderen pakken beter dan 
Wallonië en Brussel. Vlaanderen maakt werken dan 
ook echt lonend, dankzij onder meer de jobbonus.

Vlaanderen verzacht de energiefactuur voor álle
Vlaamse gezinnen en alleenstaanden. Niet alleen
voor wie al van een sociaal tarief geniet.

Vlaanderen heeft gelukkig de middelen in handen om
nieuwkomers te integreren. Daarbij speelt kennis van
het Nederlands een cruciale rol. Daarom kwam er een
verplichte taalscreening in de kleuterklas. Zodat we
tijdig kunnen ingrijpen.

Een écht activeringsbeleid.

Een energiekorting 
voor álle Vlamingen.

Een integratieproject met 
duidelijke plichten.

België zit nochtans in de top vijf van landen met de 
hoogste belastingdruk. Ter wereld. 

Meer dan 1 miljard euro 
nieuwe belastingen. 

Vlaanderen halveert zijn begrotingstekort en zal 
tegen 2027 een begroting in evenwicht hebben.

Een begroting in evenwicht.

Volgens het Internationaal Monetair Fonds (IMF) is dat straks 
het grootste begrotingstekort van heel Europa.

Een begrotingstekort 
van 20 miljard euro.

Vlaanderen kiest voor besparingen en vermijdt zoveel 
mogelijk taksen. Ondertussen investeert de Vlaamse 
Regering fors, en zetten we volop in op de relance.

Besparen én investeren.
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